



热烈祝贺鑫苑(中国)成立十一周年

**住鑫苑 是心愿**  
LIVING IN XINYUAN ARE OUR WILLINGNESS

city centre, color garden in JingShui road

**市中心 金水路 城中庭院 院中洋房 足以流传百年的经典****117—193m<sup>2</sup>花园洋房, 33—88m<sup>2</sup>双气景观高层**

Foreign-style house "Time is coming in Zhengzhou, in 2008".  
The city has the trend, and the surrounding 11 JingShui road (100 mu) have 11 floors to double-layer residence in the best area, with the good friend.  
Everyone entering garden, the first question of "Time after coming year in 2008", in the competition process, in  
Zhengzhou 2008, 11 houses in the coastal city, in JingShui Road, European-style house to surround colorful landscape in central city.



**市中心 金水路 5层花园洋房  
仅330席 Only 330**

鑫苑·景园首批洋房火爆开盘，珍品选择递减中…



天时、地利、人和，相得益彰；  
贵气、传承、震撼，一石激起千层浪；  
112亩绝对市中心，5层格调花园洋房，330席精品珍藏；  
开盘热销，人潮汹涌，万千鼎沸！  
低调奢华拥有，向来只属于城市少数精英！

Good climate, favorable geography and unity coordination, complement each other rich and human transmission and lively, have stirred up a great amount of waves! 112 mu absolute city centre, 5 floors colorful-garden, 330 seats good quality collection; hot open, the crowd human with million boiling lights bright, and enthusiasm raised low, key luxury has always been to only a small number of city elite!

**117—193m<sup>2</sup>花园洋房, VIP意向登记持续进行中！****缴纳诚意金10000元，可冲抵20000元房款**贵宾专线 0371- **67007777 65572222**

物业坐落：郑州市金水路与建设路交会处向北50米 售楼中心：金水路河医立交桥下西北角

投资商 | 鑫苑(中国) | 开发商 | 鑫河国际 | 物业管理 | 鑫苑物业 | 投资顾问 | 中原地产

